ينلت الاردت دبي الاسطاعي Jordan Dubai Islamic Bank



To: Jordan Securities Commission **Amman Stock Exchange** Ref.#: Finance/1/ 2753 /2017

السادة هيئة الاوراق المالية الساحة بورصة عمان الرقــم : ماليه/1/ 2753 /2017

Date:18/5/2017

التاريذ:-2017/5/18

Subject: The Resolutions Of The Extraordinary **General Assembly Meeting**

نتائج اجتماع الهيئة العامة غير العادى

The Extraordinary General Assembly Meeting of (Jordan Dubai Islamic Bank) was held on (17/5/2017) at (Meeting hall is located on the ground floor of the bank building located in Boulevard Abdali /Maleyeh street), the shareholders participation in the Assembly Meeting was (% 78.28).

عقد يوم الأربعاء الموافق 2017/5/17 اجتماع الهيئة العامة غير العادي (بنك الاردن دبي الاسلامي) .وذلك في (قاعة المؤتمرات في الطابق الارضى من مبنى البنك الواقع في بوليفارد العبدلي / شارع المالية)وبنسبة حضور (78.28 ٪) تم خلال الاجتماع اتخاذ القرارات التالية:-

The following decisions were adopted at the Meeting:--

Meeting		
Subject:	Insert (X) where appli	لموضوع:-
Change the Bank's name from (Jo Dubai Islamic Bank) to (safwa Isla bank) and to entrust chairman to amend the name and to choose of name in case the mentioned name could not be registered or the	amic *	ا. تغییر إسم البنك لیصبح (بنك صفوة الإسلامي) بدلاً من (بنك الاردن دبي الاسلامي) مع تفویض رئیس مجلس الإدارة بتعدیل الإسم واختیار أي إسم اخر في حال تعذر تسجیل الإسم المشار الیه أو في حال وجود أي تشابه .
existence of similarity.		او مي حان وجود اي نسبه .
2. Entrust the chairman to proceed we the registration of the new name (Safwa Islamic bank instead of (Jo Dubai Islamic Bank), at all official departments and related parties), at o grant him the authority to entrus needed who ever deemed appropriation the banks employees if necessarise.	rdan x and st if	2. تفويض رئيس مجلس الإدارة للسير في كافة الإجراءات اللازمة لدى الجهات والدوائر الرسمية وذات العلاقة لتغيير اسم البنك ليصبح(بنك صفوة الإسلامي) بدلاً من (بنك الاردن دبي الإسلامي) واعطاؤه صلاحية تفويض الغير من موظفي البنك أو غيرهم بذلك وكلما أقتضى الامر .
Kindly accept our high appreciation and respect	رصة كمان رة الإدارية والمالية لديسوان	معصوا بعنق به الحدام"،
Jordan Dubai Islamic Bank	Y ! _ Y ! _ Y Y Y Y Y Y Y Y Y Y	بنك الاردن دبي الاسلامي
-	क गार गरा थ	Sill side of the side
meranerada inparie finik Lagrama Lagra (1.1.2115)	white with the state of the sta	Sind of the state